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Ο Προκόπης Παυλόπουλος για τη στάση 
Ερντογάν και την απειλή του casus belli
/ Γενικά Θέματα / Συνεντεύξεις

Ο πρώην Πρόεδρος της Δημοκρατίας, Προκόπης Παυλόπουλος, 
σχολίασε μεταξύ άλλων την στάση του Τούρκου Προέδρου 
Ρετζέπ Ταγίπ Ερντογάν, αλλά και το σύμφωνο καλής γειτονίας 
κατά τη διάρκεια της συνέντευξής του στο Κεντρικό Δελτίο 
Ειδήσεων του ΑΝΤ1 με τον Νίκο Χατζηνικολάου.

«Με τον Ερντογάν το μόνο πρόβλημα που έχουμε, νησιωτική υφαλοκρηπίδα και 
ΑΟΖ, δεν θα το λύσουμε ποτέ γιατί δεν δέχεται να πάμε στη Χάγη και να 
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αναγνωρίσει ή να προσχωρήσει στη σύμβαση του Μοντέγκο Μπέι για τη σύμβαση 
της θάλασσας», τόνισε αρχικά και σημείωσε ότι πρέπει να βρούμε τρόπο να 
ζήσουμε ειρηνικά. Ο ίδιος θέλει να πάει τα πάντα στη Χάγη, λες και έχουμε μια 
“βεντάλια” προβλημάτων. Εμείς δεν θα το δεχτούμε ποτέ. Άρα αυτό που 
μπορούσαμε να κάνουμε, αυτό έγινε.
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